



Усім вже відомо, що з 01 січня 2016 року набрав чинності Закон України №909-VIII від 24.12.2015 року «Про внесення змін до Податкового кодексу України та деяких законодавчих актів України щодо забезпечення збалансованості бюджетних надходжень у 2016 році», згідно якого змінено умови перебування суб'єктів господарювання на спрощеній системі оподаткування, ставки єдиного податку, єдиного внеску та податку.

Проаналізуємо для початку умови перебування на спрощеній системі оподаткування:

Група

Відповідно до змін з 01.01.2016 року:

1 група

Фізичні особи-підприємці, які не використовують працю найманих осіб, здійснюють виключно торгівлю

2 група

Фізичні особи-підприємці, які надають послуги платникам єдиного податку, при цьому обсяг доходу

3 група

Фізичні особи-підприємці та юридичні особи, які мають дохід до

5 млн. грн.

4 група

Сільськогосподарські виробники, у яких частка сільськогосподарського товаровиробництва за п

Внесені зміни щодо бази та ставки оподаткування для 1-4 груп:

Група

Відповідно до змін з 01.01.2016 року:

1 група

Базою оподаткування є мінімальна заробітна плата, ставка до 10% (встановлюють місцеві ради),

2 група

Базою оподаткування є мінімальна заробітна плата, ставка до 20% (встановлюють місцеві ради)

3 група

Ставка єдиного податку:

3% - у разі сплати податку на додану вартість;

5% - у разі включення податку на додану вартість до складу єдиного податку,

Єдиний соціальний внесок – 22% бази нарахування (303,16 грн.).

4 група

Ставка податку від 0,16% – 5,4% нормативно-грошової оцінки 1 га землі (в залежності від виду зе